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Tisztelt Házelnök 'Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgy ű lésrő l szóló 2012. évi XXXVI .
törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (II . 24, )
OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján „Kikkel köt szerződést a Klebelsberg
Intézményfenntartó Központ?” címmel, írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtan i
Balog Zoltánnak, az Emberi Erőforrások Minisztériumának vezet őjéhez.

Tisztelt Miniszter úr !

A Magyar Nemzet információi szerint a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ (KLIK )
honlapján elérhetetlenek voltak a 2014 óta kötött ötmillió forintot meghaladó szerződések ,
holott közfeladatot ellátó szervként kötelességük lenne azokat nyilvánosságra hozni . A cikk
megjelenése után az intézmény részben pótolta a hiányosságot, de maradt még számos
megválaszolatlan kérdés, amely a KLIK gazdálkodására, az Országgy ű lés által meghatározott
költségvetési forrásainak körültekintő felhasználására utalna .

A Kormány az intézményt ért számos kritika, így annak gazdálkodása kapcsán elhangzot t
bírálatok hallatán, számtalanszor megvédte azt . Igy tett Miniszter úr is, e hét kedden a KLI K
állománygyűlésén, amikor pozitívan értékelte az intézmény munkáját : „túl jól sikerült a
központosítás” . Igaz a KLIK pénzügyi gondjai ez év februárjára odáig fajultak, hogy 1 7
milliárdos adósságot halmozott fel, és hiába a többszöri költségvetési gyorssegély ,
adósságállománya még mindig 620 millió, Ráadásul a törvényben el ő írt kötelességének se m
tesz maradéktalanul eleget, amikor az ötmillió forintot meghaladó szerz ődések adatait nem .
vagy pontatlanul teszi közzé, az ismert adatok – így például egyes szerződések lejárati dátumai
- életszerű tlenek .

Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiekre tekintettel az alábbi kérdésekre várom válaszát :

1 . Hogyan fordulhat elő , hogy az Ön felügyelete alá tartozó KLIK nem tesz eleget a 2011 .
évi CXII . számú az információs önrendelkezési jogról és az információszabadságró l
szóló törvény előírásainak, és nem tünteti fel honlapján a 2014 óta kötött 5 millió Ft



feletti szerződéseit valamint a foglalkoztatottak létszámára és személyi juttatásaira

vonatkozó összesített adatokat?

2. A 2013-ról szóló jelentés melyik hónap, melyik napján készült el pontosan, hiszen a

héten feltöltött dokumentum alapján ez nem derül ki .

	

_

3. Valósak-e a már nyilvánosságra hozott szerződéseknek azon adatai, amelyek szerint a

teljesítések 2999-ig, sőt 8900-ig . tartanak? Amennyiben igen, mi indokolja ezeket a

dátumokat, s ha a dátumok nem valósak, mikorra várható ezek korrekciója é s

nyilvánosságra hozatala? Előfordulhatnak-e más, tévesen feltüntetett információk is a

KLIK honlapján?
4. Mikor indít belső vizsgálatot arra vonatkozóan, hogy hogyan merülhettek fel ezek a

hibák a KLIK-nél, illetve megnevezik-e a felelősöket? Készít-e intézkedési tervet azért ,

hogy a jövőben hasonló hibák ne fordulhassanak el ő , hiszen a szervezet Országgyűlés

által elfogadott költségvetése ezen beszámolók alapján készül el, ez alapján dönti el ,

hogy a rábízott költségvetési forrásokat jól költötte el .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2016 . július 22 .
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